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内容概要

　　《全国硕士研究生入学统一考试英语（2）考试大纲（非英语专业）（2011年版）》由教育部主管
部门和教育部考试中心组织考研农学命题专家修订。
明确规定了2011年考研农学的考试范围、方法和要求，同时给出试题示例和近三年考题，供考生参考
以熟悉考试题型。
它是考试命题和考生备考的基本依据。
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章节摘录

I was addressing a small gathering in a suburban Virginia livingroom  a women' s group that had invited men to
join them. Throughout the evening, one man had been particularly talkative, frequently offering ideas and
anecdotes, while his wife sat silently beside him on the couch. Toward the end of the evening, I commented that
women frequently complain that their husbands don' t talk to them. This man quickly nodded in agreement.He
gestured toward his wife and said, "She' s the talker in our family. "The room burst into laughter; the man looked
puzzled and hurt.  "It'strue," he explained.  "When I come home from work I have nothing to say. If she didn't keep
the conversation going, we'd spend the who leevening in silence. "

Page 4



第一图书网, tushu007.com
<<全国硕士研究生入学统一考试英语>>

编辑推荐

《全国硕士研究生入学统一考试英语(2)考试大纲(非英语专业)(2011年版)》是由高等教育出版社出版
的。
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